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ZAPISNIK 

s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 26. srpnja 2018. godine 

 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 

istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 
za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, 
Dejan Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, 
Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka i Vlatko Mrvoš. 
 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Zdravko Ćurić, Mirta Ćaleta, Vedran Majcan. 
 
Ostali prisutni: Siniša Žulić, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis Šterpin, Roberta 
Kalčić Savatović, Ervina Šurković Kisiček, Gordana Čalić Šverko. 
 

Dejan Jakac otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne.  
Damir Kajin predlaže da se minutom šutnje oda počast preminulom Klaudiu 

Antoncu, što se i čini. 
Dejan Jakac predlaže slijedeći dnevni red koji se jednoglasno prihvaća. 
 
 

D N E V N I    R E D 

 
1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 07. lipnja 2018. godine. 
2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za 

provedbu ulaganja "Rekonstrukcija i dogradnja postojeće građevine javne i društvene 
namjene, predškolska ustanova Dječji vrtić "Grdelin" u Buzetu" na području Grada 
Buzeta unutar Mjere 07 "Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima" iz 
programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti  trgovačkom društvu 
Park d.o.o. za obavljanje komunalnih djelatnosti za provedbu ulaganja " Proširenje i 
rekonstrukcija gradskog groblja u Buzetu" na području Grada Buzeta unutar Mjere 07 
"Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima" iz programa Ruralnog razvoja 
Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020.                                                                                 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti na području 
Grada Buzeta.                                                                                  

6. Razmatranje i donošenje Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu Gradonačelnika 

Grada Buzeta za razdoblje siječanj – lipanj 2018. godine. 

 
 

TOČKA 1.  



Usvajanje skraćenog zapisnika s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 07. lipnja 2018. godine 

 
 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 

Usvaja se skraćeni zapisnik s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 07. lipnja 2018. godine. 
 

 
TOČKA 2.  

Pitanja i prijedlozi  
 

 
 Damir Sirotić iznosi da ima jako puno pritužbi građana na rad Hrvatske pošte. 
Dostave često kasne, pa jako često isteknu već rokovi plaćanja raznih računa, 
datumi zakazanih rasprava na sudovima i sl., a posljedice mogu biti dalekosežne. 
Smatra da nisu krivi djelatnici u poštanskom uredu u Buzetu, te predlaže da se 
uputi zaključak, primjedbu Gradskog vijeća Hrvatskoj pošti Zagreb. 

Vlatko Mrvoš na odmorištu kraj kamenoloma u pravcu Rijeke nema kante za 
smeće te moli da se intervenira kod Hrvatskih cesta. Izlazak na cestu D44 u naselju 
Verona je danas popravljen i asfaltiran, zelena ograda je jako visoka te moli da se 
ista snizi jer je nepregledno. Vezano uz kino predstave da li se razgovaralo sa 
učilištem i dostavilo im se prijedlog ponuda za kino predstave, te da li ima odgovora 
o istom? 

Nina Majer pohvaljuje popravak ceste Sirotići – Majeri.  
Damir Kajin postaviti će tri pitanja i to u vezi smeća i Kaštijuna, oko „parking 

fašizma“ u starom gradu i prometnih znakova. Vezano uz parkiranje u starom 
gradu, građani se javljaju jer smatraju da treba stati na kraj „parking teroru“. Park 
d.o.o. je u vlasništvu Grada Buzeta no ima dojam se doslovce iživljavaju na 
građanima Buzeta. Ne jedan mu je u zadnje vrijeme rekao da je dobio uplatnicu 
kada ide na misu u nedjelju ili popodne. Smatra da su naročita lovina postali 
svećenici koji održavaju mise, uspjeli su uhvatiti u prekršaju i biskupa koji jednom 
godišnje dolazi krizmati djecu, nakon što mu je veleč. Žmak čuvao mjesto kako bi 
parkirao uspjeli su ga uhvatiti da nije platio parking i dobio je kaznu od 100 kuna. 
Zna da je sve po zakonu no čini mu se da je to pretjerivanje isto tako o zakonu. Na 
dan kada je Hrvatska igrala protiv Francuske za vrijeme drugog poluvremena 
također su se ispisivale, ali selektivno kazne, nekima da nekima ne, i to misli da u 
najmanju ruku nije u redu. S druge strane može vam se dogoditi da nemate telefon 
pa ne možete platiti telefonom jer nemate gdje ubaciti kovanicu u aparat. Dobio je 
on osobno kaznu i platio istu, neće se svađati i terorizirati nikoga. Traži u ime kluba 
da se ukine parking kada ljudi idu na misu u nedjelju odnosno popodne kada imaju 
„osmine“ za pokojnika. Ako neki ljudi ne mogu doći, a vidimo da im je onemogućeno 
doći do crkve, onda bi je valjda trebalo izgraditi negdje drugdje, jer ovo doista 
dovodi između ostalog kako mu ljudi govore u pitanje i vjerske osjećaje građana 
ovog grada. Vezano uz Kaštijun, mi smo nedavno dobili od Parka upite za odvoz 
smeća, u prvoj rečenici tamo stoji zašto uvodimo novi i skuplji sustav odvožnje. Za 



sada imamo sjajan sustav i teško da ga ovo može nadomjestiti. Pula uvodi za 
Kaštijun tzv. ekološku rentu i ta ekološka renta će se naplaćivati na godišnjoj razini 
od strane Pule, svim korisnicima Kaštijuna u iznosu od 1.193.000,00 eura, što je 
otprilike 9 mil. kuna. Svaka prosječna obitelj u Istri će morati samo radi ekološke 
rente npr. platiti stotinjak kuna. Predlaže da izađemo iz ovoga promašenog projekta 
Kaštijun i da se pokušamo dogovoriti sa Primorsko goranskom županijom i smeće 
pokušamo voziti u dvostruko bližu Marišćinu, ako oni neće, ako nam Pula nameće 
tu obvezu na ekološku rentu onda smatra da bi ekološku rentu trebalo uvesti za 
vodozaštitna područja koja se nalaze na Ćićariji, oko Sv. Ivana, oko Butonige i sl. 
Vezano uz prometne znakove na državnoj cesti od Požana do Buzeta. Na toj dionici 
od cca 7 km na 4/5 te dionice imamo znakove 30 ili 40 km/h. Cesta je dobra i nova, 
ali tvrdi da nema nikoga od nas koji je u stanju na toj cesti voziti svojim autom 
brzinom od 30-40 km. Tako da se dešava da smo svi mi u jednom permanentnom 
prekršaju. Smatra da bi trebali zamoliti policiju i  Hrvatske ceste da deregulira ta 
ograničenja.  

Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanje vezano uz  financiranje poludnevnog 
boravka osoba s mentalnim poteškoćama, da li će se taj projekt nastaviti ili ne? 

Siniša Žulić iznosi da će se uputiti zaključak Gradskog vijeća Hrvatskoj pošti o   
primjedbama građana na rad iste. Hrvatskim cestama uputiti će se zamolba za 
postavljanje kante za smeće na odmorištu kraj kamenoloma. Izlazak na cestu iz 
naselja Verona, biti će uređena živica i biti će postavljeni znakovi. Što se kino 
predstava tiče vjeruje da će POU isto staviti u svoj program. Istaknuo je 
zadovoljstvo što Buzet ima ljetne kino predstave. Prošlog tjedna održan je Buzet 
teen film festival u Starom gradu gdje su prikazani neki filmovi koji nisu bili prikazani 
čak ni u Motovunu. Cesta Sirotići – Majeri na žalost zbog sve većeg obima građenja 
sve je teže naći izvođače radova te je zbog toga i sanacija odrađena tek sada za 
zakašnjenjem, a ista je trebala biti odrađena prije 7 mjeseci. „Parking 
fašizam“ smatra da je to gnjusna konstatacija, parking se naplaćuje u svim 
gradovima, a jedino kod nas je malo fleksibilnije, mi nemamo od 08,00 do 22,00 
sata rigoroznu naplatu parkinga da baš u svakom trenutku svatko dobije kaznu, a 
izbjegavanje kazne je vrlo jednostavno, a to je platiti 10,00 kn parking. Postoji 
aparat za plaćanje kovanicama, kreditnim krticama ili plaćanje mobitelom, uvelo se 
tri načina plaćanja parkinga. Za 10,00 kuna stvarati probleme i nazivati to fašizmom 
smatra da je neprimjereno. Parkiranje se naplaćuje već četiri godine, no očito je to 
sada problem jer je g. Kajin dobio kaznu. Za razliku od svih gradova u Istri samo u 
Buzetu može se doći s automobilom do crkve. Upravo iz razloga da se dozvoli 
svima koji dolaze na misu, htjelo se uvesti red i olakšati im isto. Smatra da je Buzet 
najfleksibilniji i najmanje rigorozan po pitanju parkiranja. Vezano uz Kaštijun, 
između tvrtke koja upravlja Marišćinom i Kaštijuna potpisan je sporazum kojim se 
obvezuje tvrtke da neće odvoziti otpad jedni na drugo područje. Što se tiče 
donošenja strategije Kaštijuna donijeta je 1995. godine dok je g. Kajin bio 
predsjednik skupštine Istarske županije i vjeruje da su tada donosioci odluke htjeli 
samo dobro građanima IŽ i Buzeta. Vezano uz vodnu rentu, bivši gradonačelnik 
Valter Flego tražio je i od Ustavnog suda da se uvede renta na korištenje jezera, 
na korištenje vodnih resursa i vodnih izvora no nažalost na to nemamo nikakva 
prava. Smatra da bi trebalo mijenjati zakonsku regulativu. Vezano uz poludnevni 
boravak Grad Buzet je da bi riješio određena financiranja, jedinoj udruzi koja je u 
2018. godini dobila više novaca nego do sada dao upravo Centru za inkluziju Pula. 
Oni su rekli da to njima nije dovoljno i da im treba dvostruko više sredstava. Održan 
je sastanak sa njima, dobio je dojam na sastanku da će poludnevni boravak ići 



dalje. Dodao je i napomenu vezano uz Odluku o naseljima, za otprilike 1500 
građana promijenjeno je naselje na budućim osobnim iskaznicama koje će dobivati. 
Neće se morati mijenjati osobne iskaznice dok iste ne isteknu. Jedina adresa koja 
je promijenjena je, dio naselja Korenika na samom sjeveru gdje se umjesto 
Korenike zove Kapićeva kortina, to je jedina promjena ulice i to po zahtjevu 
Mjesnog odbora i mještana.  

Damir Kajin iznosi da je selektivna pravda najveća nepravda, smatra da je sama 
cijena za parking u Starom gradu od 10 kn/h jedna od najvećih u Istri. Trebali bi se 
povesti dobrim primjerima recimo Pazina gdje se recimo nedjeljom ne plaća 
parking, čini mu se da se ne plaća parking ni u subotu. Navodno da se parking ne 
plaća nedjeljom ni u Rijeci, navodno da se ne plaća ni nakon 14,00 sati u subotu. 
Želio bi znati gdje su aparati u Starom gradu da se može platiti parkiranje ? Mnogi 
ljudi koji odlaze na mise u stari grad jednostavno ne koriste mobitele i nema načina 
kako platiti parking. Klub nezavisnih vijećnika pokreće inicijativu da kada se 
održavaju mise i popodne kada se dolazi na misu „osminu“ jednostavno se parking 
ne naplaćuje. Interesantna je bila nedjelja kada se održavala utakmica u 18,08 sati 
kada je počelo drugo poluvrijeme, netko ga je vidio u Starom gradu i u 18,41 sat 
ispisana je kazna, cijela Hrvatska gledala je  utakmicu Svjetskog prvenstva između 
Hrvatske i Francuske, a netko u Starom gradu naplaćuje ali selektivno kaznu, i to 
je naprosto ono što vas vrijeđa, a netko zna točno gdje ste u isto to vrijeme. Hvata 
ljude koji idu na misu, popove, biskupa u najmanju ruku je degutantno. Nije znao 
da je netko pokrenuo inicijativu pred Ustavnim sudom za ekološku rentu vizavi 
vodozaštitnih područja. Što se tiče strategije 1995. godine tada nisu birali tu 
promašenu tehnologiju, neće reći da je netko angažirajući znamo koga nešto stavio 
u džep, al ga ne bi čudilo poznavajući prilike na ovim prostorima da je tome upravo 
tako, a kada govorimo o 2010. – 2011. g. bio je saborski zastupnik, al nije bio 
vijećnik, bio je predsjednik skupštine kada se govorilo o strategiji, a jedno je 
strategija a drugo promašena tehnologija. 

Siniša Žulić iznosi da je selektivna naplata kazne insinuacija jer za to nema 
nikakvog dokaza, kazne su naplaćene i ostalima i za to postoje dokazi. Problem se 
mogao riješiti bez problema te ako g. Kaijin nije imao 10,00 kn ponudio se da će 
mu ih on dati. 

Damir Kajin komentira i ubacuje se u riječ sa klupe te ga predsjednik vijeća 
opominje. 

Siniša Žulić za razliku od grada Pazina i ostalih, u gradu Buzetu se parking 
naplaćuje samo u onom dijelu gdje je u svakom gradu u Istri u pravilu zabranjeno 
uopće kretanje vozilima i parkiranje, dok je s druge strane u gotovo svim dijelovima 
grada potpuno besplatan, a u drugim se gradovima naplaćuje. Imali smo 
svojevremeno inicijativu vijećnika Vlatka Mrvoša da se potpuno izbace svi auti iz 
starog grada, da se grade parkinzi na samom rubu, da nitko uopće u stari grad 
autima ne uđe. Mještani starog grada bili su ogorčeni što se pogotovo nedjeljom 
nisu mogli nigdje parkirati i izaći iz starog grada, naplatom i regulacijom parkinga 
smo djelomično napravili red. Bez obzira na utakmice parking se naplaćuje.  

Ervina Šurković Kisiček iznosi da je g. Kajin rekao „parking fašizam“, a ovo je 
pristup makijavelizma, jer se nekakvim moralnim razlozima pokušavaju zaštiti 
nekakvi osobni interesi. Iznosi da je razgovarala sa velečasnim Marijanom Žmakom 
da se Parku dostave registracijske oznake automobila za koje smatraju da ne bi 
trebali platiti parkiranje kao što su velečasni i biskup. Propust je bio velečasnog koji 
nije javio da je biskup došao u stari grad sa crvenim golfom. Što se tiče naplate svi 
plaćaju parking, a osoba koja naplaćuje kazne ne može po starom gradu tražiti 



vlasnike vozila. Radnik koji radi na naplatama parkiranja u starom gradu radio je za 
vrijeme spomenute utakmice i obavljao je svoj posao. Naplata i regulacija prometa 
u starom gradu je zbog stanara starogradske jezgre, a mještani novog dijela Buzeta 
trebali bi imati prilikom parkiranja u starom gradu osjećajnosti i obzira prema 
stanarima starogradske jezgre.  

Dejan Jakac opominje Damira Kajina radi rasprave i upada iz klupe. 
Vlatko Mrvoš dok je bio stranci došli su do najboljeg rješenja izgradnje 

parkiranja u starom gradu. U više navrata tražio je sastanak sa šeficom 
Konzervatorskog odjela u Puli, no naišao je na ignoriranje. Tražio je sastanak 
nekoliko puta jer je bio uvjeravan da konzervatori ne daju dozvolu za parking ispod 
starog grada. Bio je na sastanku u Zagrebu na kojeg je bila pozvana i prisutna 
šefica Konzervatorskog odjela Pula gđa. Limoncin – Tot gdje su joj  doministrica 
kulture i šef konzervatora za RH svašta rekli. Nakon toga dobio je kritiku od 
gradonačelnika da kako je on mogao ići u Zagreb bez njegovog znanja. Poduzeli 
su sve mjere za realizaciju parkiranja, osigurali 95% sredstava iz EU ali do 
izgradnje parkinga nije došlo.  

Siniša Žulić iznosi da nikada nije prigovarao nikome kamo će ići o svom trošku, 
a o sastanku vijećnika Mrvoša u Zagrebu saznao je iz medija. Održan je sastanak 
u Gradskoj upravi na tu temu na kojem su bili prisutni bivši članovi HNS-a g. Mrvoš, 
Kranjčić i Tadić. Na tom sastanku je g. Kranjčić osporavao nama visinsku razliku 
na padinama Starog grada, jer je rekao da je on bio vidjeti na licu mjesta i da je 
nemoguće da se predviđa zid od 10 m te da nije moguće da visi teren koliko nama 
piše u geodetskim snimkama. Nije istina da su imali gotovoe projekte osim 
„fotoshop” slike, a o financiranju da i ne govorimo jer je bio u Ministarstvu prometa 
i drugim institucijama tih godina i nisu bili otvoreni natječaji za financiranje izgradnje 
parkirališta.  
 
 

TOČKA 3.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu 
za provedbu ulaganja "Rekonstrukcija i dogradnja postojeće građevine javne i 
društvene namjene, predškolska ustanova Dječji vrtić "Grdelin" u Buzetu" na 

području Grada Buzeta unutar Mjere 07 "Temeljne usluge i obnova sela u 
ruralnim područjima" iz programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za 

razdoblje 2014.-2020. 
 

 

 Siniša Žulić obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin smatra da je vrtić potreban Buzetu, da je nužan te da sva djeca 

ovog grada zaslužuju da budu u vrtiću. Mora se razmišljati i o parkingu ispred vrtića, 
netko će reći da auti tamo smetaju stanarima obližnjih zgrada, smatra da treba sve 
učiniti za djecu. Između djece i stanara koji žive u obližnjim zgradama prednost 
daje djeci, a između stanara Staroga grada i starijih osoba koji idu na misu prednost 
daje starijim osobama koji idu na misu. To su njihove potrebe i mi to njima moramo 
omogućiti te zato smatra da kada su mise ne treba naplaćivati parkiranje. Djeca 
zaslužuju da budu smještena u vrtiću, 202 djece je smješteno u vrtiću, a njih 10 
nije. Na što se odnosi projekt, mi bi trebalo dobiti novih 783,3 m2, bez parkinga. Mi 
imamo 31 zaposlenu osobu u vrtiću, imamo prihod vrtića 4.667.000,00 kn, roditelji 
po djeci plaćaju 1.226.000,00 kn. Sada prema ovom prijedlogu broj zaposlenika 



ako se ne vara trebalo bi povećati za 7. Treba vidjeti koliko je prosječna bruto plaća, 
ali može reći slobodno da će godišnje za ovih sedmero novih djelatnika trebati 
osigurati dodatnih 700.000,00 kuna, bruto plaća po djelatniku je negdje oko 
8.500,00 kuna, oko 100.000,00 kuna na godišnjoj razini košta jedan zaposlenik u 
vrtiću. Znači za desetero djece koja nisu zbrinuta, koja trebaju biti zbrinuta sada 
vrlo jednostavno možemo reći koliko će to koštati. Zašto govori o tome, jer će netko 
trebati osigurati 700.000,00 kuna na godišnjoj razini. Cijena za smještaj smatra da 
se ne smije dizati, te smatra da Grad treba ta sredstva osigurati od svojih prihoda. 
Dogradnja će nas koštati cca 11.700,00 kn cca 1600€| po m2, smatra da je to puno. 
Postavlja pitanje da li je to megalomanski projekt? Da li bi se mogli svesti na 200 
m2? Smatra da ovom gradu ne treba nikakav nadstandard. Da li je moguće za tih 
10-tero djece pokriti bez novog zapošljavanja? 

Vlatko Mrvoš pohvalno je da se ide u nadogradnju i nikada nisu bila u pitanju 
sredstva no ista su se kanalizirala negdje drugdje. Kada je rađen projekt, tko ga je 
radio i da li se napravila javna rasprava ili javno izlaganje, sa susjedima koji u blizini 
stanuju, sa građanima ? Sam pristup i dovod djece je isto jedno pitanje koje je bitno. 
Smatra da je u materijalima trebao biti priložena tlocrt, situacija kako bi vijećnici bili 
informirani i građani. Cijena od 1600€/m2 sa PDV-om je dosta dobra cijena i za te 
novce smatra da bi trebali dobiti vrhunsku stvar i nada se da će biti tako tj. omjer 
kvalitete i izvedbe. 

Siniša Žulić iznosi da se projekt proširenja vrtića radio između 2012-2013. 
godine. U sklopu samog projekta vrtića projektiran je i novi parking iza zgrade II. 
Ist. brigade 23/1,2,3, gdje je Grad Buzet riješio imovinsko pravne odnose za parking 
i za proširenje dvorišta dječjeg vrtića. Projekt se radio u trenutku kada se u vrtić  
25-tero djece nije stiglo upisati. Uz činjenicu da smo mi uz jednu grupu od 20-tak 
djece „žrtvovali“ jednu blagovaonicu u novijem dijelu kako bi smjestili djecu bez 
dogradnje. Za broj novih djelatnika moramo poštovati Zakon koji propisuje taj broj,a 
donio ga je upravo Damir Kajin dok je bio saborski zastupnik. Vezano za cijenu 
izgradnje, boji se da ista ne bude još i veća. Cijena vrtića u Buzetu najmanja je u 
Istri i smatra da je takva cijena vrtića nadstandard, kao što je i Dom za starije u 
Buzetu kojeg nemaju drugi, osim Umaga, produženi boravak u školi i još druge 
stvari koje se ulažu u djecu i mlade. 
Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za provedbu ulaganja 
"Rekonstrukcija i dogradnja postojeće građevine javne i društvene namjene, predškolska 
ustanova Dječji vrtić "Grdelin" u Buzetu" na području Grada Buzeta unutar Mjere 07 
"Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima" iz programa Ruralnog razvoja 
Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. 

 

 
TOČKA 4.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti  trgovačkom 
društvu Park d.o.o. za obavljanje komunalnih djelatnosti za provedbu ulaganja 

"Proširenje i rekonstrukcija gradskog groblja u Buzetu" na području Grada Buzeta 
unutar Mjere 07 "Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima" iz 
programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. 

 



 

 Siniša Žulić obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Damir Kajin podržava proširenje groblja, no i tu ćemo morati zaposliti dvoje ljudi 

pogrebnika – organizatora sprovoda. Dobro je što će se riješiti novi ulaz u groblje 
prilikom održavanja sprovoda. Smatra da 700.000,00 kn koje će se godišnje morati 
osiguravati biti će jedan trošak u koji će se naš proračun morati uklopiti no neće 
jednostavno.  

Vlatko Mrvoš smatra da su svi za da se groblje proširi, pohvaljuje radnike koji 
obavljaju dužnost na sprovodima, jer to rade besprijekorno. Također moli da 
vijećnici dobe na uvid skicu ili situaciju. 
Siniša Žulić vezano uz cijenu iznosi da je potrebno zbog konfiguracije terena,  jako 
puno betona i zidova što diže cijenu.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 

 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti  trgovačkom društvu Park d.o.o. za 
obavljanje komunalnih djelatnosti za provedbu ulaganja "Proširenje i rekonstrukcija 
gradskog groblja u Buzetu" na području Grada Buzeta unutar Mjere 07 "Temeljne 
usluge i obnova sela u ruralnim područjima" iz programa Ruralnog razvoja 
Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. 
 

 
TOČKA 5.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti na području 
Grada Buzeta. 

 

Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Vlatko Mrvoš nije vidio nigdje djelatnost Casina . 
Elena Grah Ciliga odgovara da ne spadaju u ugostiteljsku djelatnost.  
Vlatko Mrvoš iznosi da OPG-ovi mogu raditi do 24,00 sata, no znamo da se na 

takvim mjestima mogu raditi svadbe i druge zabave ne zna kako će to biti tehnički 
izvedivo da se svaki put traži dozvola za produženje radnog vremena.  

Siniša Žulić iznosi da se to rijetko dešavalo, a svaki puta se davalo dozvolu za 
produženje radnog vremena, radna vremena u odnosu na staru odluku su 
produžena. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 

 
ZAKLJUČAK  

 
 

Donosi se Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti na području Grada Buzeta. 
 
 

TOČKA 6.  



Razmatranje i donošenje Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu gradonačelnika 

Grada Buzeta za razdoblje siječanj – lipanj 2018. godine. 

 

 

Otvara se rasprava. 

Damir Kajin iznosi da piše da je prosječna plaća 2.278,00 što smatra da je krivo. 

Siniša Žulić iznosi da je to greška te moli da se uvaži grešku prosječna plaća je 

5.278,00 kn.  

Damir Kajin iznosi da ljudi odlaze iz Buzeta, više je umrlih od rođenih u Buzetu, 

problem je što svake godine 50 % mladih odlazi iz Buzeta, autohtono stanovništvo 

odlazi iz tvrtke Cimos nama dolaze ljudi izvana što nije problem no naši ih uče 

poslu, a vanjski ljudi imaju 20-30°% veće plaće. Gradonačelnik govori o nikada 

manjoj nezaposlenosti, mi buzećani imamo tu sreću da smo na cca 35 km od Italije 

te naravno da ljudi tamo odlaze, a to je temeljni razlog zašto u Buzetu nema 

nezaposlenih. Prihod Grada je 2,7 % veći, situacija nije bajna, nismo grad na moru 

mi smo grad od kojeg je IŽ digla ruke i na životu nas održava centralna vlast koja 

je lani Cimosu otpisala 37 milij kuna. Dirnulo ga je jedna crtica „mediji i javnost rada 

gradonačelnika“, gradonačelnik se hvali dobrim odnosom sa medijima, a prije 

svega misli na Glas Istre, smatra da taj list djeluje kao „stranački bilten“. 

Gradonačelnik kaže da kroz medije spominje promocije projekata za Grad Buzet. 

Kada govorimo o turizmu, u Buzetu isti nikako da zaživi, povlačiti paralelu između 

Motovuna u kojem živi 983 ljudi i Buzeta sa 6133 nije umjesno. Vezano uz sanaciju 

cesta, kao što se sada vrši popravak ceste Žulići – Ročko Polje, smatra da bi se o 

vremenu izvođenja radova trebalo voditi računa jer ima primjedbi od ugostitelja koji 

iznose da osjećaju određene posljedice istog. Vrtić, groblje pohvalno, intelektualne 

usluge ogromne. U Starom gradu je primijetio „sramotu“ oko nekadašnje zgrade 

vatrogasnog doma i ruševnu kućicu ispod crkve Sv. Jurja i Baštiona. Smatra da bi 

vlasniku zgrade bivšeg vatrogasnog doma trebalo skrenuti pozornost da bi po 

pitanju uređenja trebao nešto poduzeti jer je i to jedan od razloga zašto se ne bi 

trebalo plaćati parkiranje.  

Vlatko Mrvoš vezano uz podatke u Glasu Istre o odlasku ljudi iz Istre, smatra da 

i nas treba brinuti što nam ljudi odlaze. Pitanje je zašto nam ljudi odlaze jer smatra 

da je Buzet lijep grad i u njemu se dobro živi, postavlja se pitanje da li se nešto 

može napraviti po  pitanju pozitive među samim građanima jer smatra da to fali, 

smatra da bi trebala aktualna vlast ići prema ljudima da se omekša situacija jer se 

osjeća „grč“, osjeća se nelagoda, podijeljenost ljudi i smatra da se to može vrlo lako 

suzbit. Prirast nam je isto loš, da li se može razmišljati o većem poticaju  za rođenje 

djece, da se potakne ljude nekim mjerama kao što je besplatan vrtić za treće dijete, 

da se da neka veća naknada da se motivira ljude da ostanu tu. Vezano uz turizam, 

što je Grad učinio da se Buzet marketinški promovira u svijetu? Nemamo voditelja 

TZ i smatra da jedna osoba to ne može sama raditi, smatra da netko mora biti 

kreator, voditelj ureda koji će osmisliti nove sadržaje. Šta je sa zip-lajnom, 

multimedijalnim centrom, u Starom gradu ništa ne radi od turističkih sadržaja, 

realizacija je loša. 

 Nakon rasprave uz 2 glasa „protiv“, 2 „suzdržana“ i 8 „za“ donosi se  

 

 



ZAKLJUČAK  

 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju izvješća o radu gradonačelnika Grada 

Buzeta za razdoblje siječanj – lipanj 2018. godine. 

 

Siniša Žulić iznosi da se slijedeća sjednica Gradskog vijeće planira za 
22.08.2018. godine. 

 
 

 
 Sjednica je zaključila sa radom u 21,00 sat. 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Tatjana Merlić                                                             Dejan Jakac  
 

 


